

# Villreinnemnda for Setesdalområdet



*Våmur-Roan, Setesdal Austhei og Setesdal-Ryfylke villreinområder*

Oppstartsmøte for villreinnemder i region sør  
Rauland Høgfjellshotell, 9-10 februar 2016  
Møtetid: 11 timar

## MØTEBOK

UTVAL: VILLREINNEMNDA FOR SETESDALSOMRÅDET  
MØTESTAD: Rauland Høgfjellshotell  
DATO: 10.02.2016  
TIDSPUNKT: 11.00-13.00

Møte var siste programpost i "Oppstartsmøte for villreinnemder i region sør". Både faste og varamedlemmar var invitert. Når begge representantar frå same kommune var i møte, var ikkje varamedlem med i avstemming.

Margit Smeland leia møte.

### FASTE MEDLEMMAR TILSTADES:

Kai Larsen  
Tommy Vatslid  
Guro Libjå  
Lill Synnøve Laugaland  
Janne Nøklund Haddeland  
Mona Riis  
Anne Tove Sandal Teigenes  
Klara Holmestad Nerheim  
Knut Hagen  
Bertin Bjåen  
Margit Smeland

Bygland  
Bykle  
Fyresdal  
Hjelmeland  
Hægebostad  
Kviteseid  
Odda  
Suldal  
Valle  
Vinje  
Åmli

### FASTE MEDLEMMAR IKKJE TILSTADES:

(NN. Ikkje valgt representant)  
Torbjørn Fjermestad  
Sven Terje Orthe  
(NN. Ikkje valgt representant)  
Per Øyvind Grimsby  
Ann Margit Urbø  
Jan Arild Bjørndal

Forsand  
Gjesdal  
Kvinesdal  
Nissedal  
Sirdal  
Tokke  
Åseral

VARAMEDLEMMER TILSTADES:

|                      |            |
|----------------------|------------|
| Marit Taksdal        | Bygland    |
| Tor Arne Eiken       | Hægebostad |
| Knut Kristian Vadder | Tokke      |
| Eivind Gangshei      | Åmli       |
| Kari Røyndlid        | Åseral     |

VARAMEDLEMMAR IKKJE TILSTADES:

|                                |            |
|--------------------------------|------------|
| Ragnhild Bjåen                 | Bykle      |
| (NN. Ikkje valgt representant) | Forsand    |
| Torleiv Hvistendahl            | Fyresdal   |
| Marit Høie                     | Gjesdal    |
| Henrik Nesvik                  | Hjelmeland |
| Tina Dyrstad Fossdal           | Kvinesdal  |
| Magne Wraa                     | Kviteseid  |
| (Ikkje valt representant)      | Nissedal   |
| Olav Tveita                    | Odda       |
| Anita Haugen                   | Sirdal     |
| Magne Langeland                | Suldal     |
| Åse Ingebjørg Flateland        | Valle      |
| (Ikkje valgt representant)     | Vinje      |

ANDRE TILSTADES

|             |                      |
|-------------|----------------------|
| Jarle Lunde | Sekretær             |
| Tor Punsvik | Fylkesmannen i Agder |

**Sak 1/16. Konstituering - val av leiar, nestleiar og arbeidsutval**

Leiar: Margit Smeland  
Nestleiar: Tommy Vatslid

Andre i arbeidsutval:

Lill Synnøve Laugaland  
Mona Riis  
Torbjørn Fjermestad

Vararepresentantar

1. Vara: Anne Tove Sandal Teigenes
2. Vara: Bertin Bjåen
3. Vara: Janne Nøkland Haddeland

**Sak 2/16. Drøfting av sekretariatordning og rutinar for drifta av nemnda**

- Forslag til delegasjonsreglement skal leggast fram som sak på neste møte i nemnda. Fram til då vil ein nytta delegasjonsreglement vedteke som sak 4 i Villreinnemda 14.11.12:

## Nemnd

- Årleg kvotevedtak.
- Vedtak av bestandsplanar.
- Årleg budsjett
- Bruk og fordeling av fellingsavgift.
- Vedtak om utvida jakttid.
- Arealsaker av regional verknad

## Arbeidsutval

- Uttale til arealsaker, men med unnatak for byggesaker/disp.
- Innstilling i saker til nemnda

Nemnda vert sendt kopi av alle uttaler. Lokal representant vert rådspurd.

## Leiar og sekretær

- Kontakt med DN
  - Kontakt med FM
  - Kontakt med villreinlaga
  - Kontakt med øvrige aktørar
  - Innkalling, organisering og saksførebuing til arbeidsutval og nemnd.
  - Innsamling av Fellingsrapporter og rapportering i hjorteveltregisteret (sekretær)
  - Byggesaker/dispensasjonar. Lokal repr. vert rådspurd.
- 
- Lokale nemndsmedlemmar – viktig at desse held ein viss oversikt over kva som rører seg av plansaker mv. i eigen kommune.
  - På grunn av mogleg habilitetskonflikt for sekretær i saker som gjeld Suldal, vil arbeidutvalet handsama saker som gjeld denne kommunen.
  - Må gå klart fram av møteinnkallinga kva som er konkrete saker for avgjere/uttale i nemnda, og kva som er saker for diskusjon/informasjon med andre aktørar.
  - Andre aktørar må gjerne bedast inn til møte (til dømes villreinlag, SNO, verneområdeforvaltarar m.fl), men der deira bidrag/rolle i møtet er avklara på førehand.
  - Nemnda ønskjer meir kurs. Kan vere aktuelt på haustmøte.
  - Sekretær skriv brev til aktuelle kommunar, fylkeskommunar, fylkesmenn, NVE med fleire, der ein gjer greie for villreinnemnda si rolle og oppgåver, og kva saker nemnda ønskjer tilsendt for uttale.
  - Møte i arbeidutval vert hovudsak tekne som telefonmøte, evt. via Skype
  - Det blir kurs for sekretærar i villreinnemdene i starten av juni

Vårmøte blir 5-6 april på Bykle hotell. SNO, villreinutval og SVR blir inviterte.

Nokre aktuelle saker:

- Habilitet. Diskusjon omkring temaet.
- Nytt frå GPS-prosjektet
- Delegasjonsregelement for villreinnemda (vedtak)
- Storå kraftverk (Sira-Kvina) i SVR (uttale)
- Sira-Kvina, Revisjon av konsesjonsvilkår (uttale)

#### **Sak 4/16 Eventuelt**

- Presentasjonar frå "Oppstartsmøte for villreinnemder i region sør" er lagt ut på <http://www.villrein.no/aktuelt/nye-villreinnemnder-konstituert-i-sr>
- Oversikt over bestandsplanar  
[Bestandsplan for Setesdal Ryfylke Villreinområde 2014-2018](#) blei vedteke 02.04.14  
[Bestandsplan for Setesdal Austhei villreinområde 2014-2018](#) blei vedteke 16.04.15  
[Bestandsplan for Våmur - Roan villreinområde 2015-2019](#) blei vedteke 16.04.15

24.02.16

Jarle Lunde

Sekretær for Villreinnemda